
 1 

 

 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 

comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 12 din 29.10.2021 

 

PROCES – VERBAL  

 

privind desfăşurarea şedinţei extraordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 29 octombrie 2021, ora 1300 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI: 

 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi doar 12 consilieri 

din cei 13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea, domnul viceprimar Mihăilă 

Neculai aflându-se în carantină în urma îmbolnăvirii cu virusul Covid. Şedinţa se declară legal 

constituită. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, COSTEL DIMA dă citire: 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 369/25.10.2021 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă extraordinară, pentru data de astăzi, 

29.10.2021, ora 130 cu următoarea ordine de zi: 

 

-Aprobarea procesului verbal al ședinței extraordinare a Consiliului local al 

comunei Rebricea din data de 24.09.2021. 

-Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei 

Rebricea din data de 29.09.2021. 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării a IV-a a bugetului local al 

comunei Rebricea, pe anul 2021. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție al bugetului local, 

pentru trimestrul III, anul financiar 2021. 

3. Proiect de hotărâre privind implementarea proiectului “ACHIZIȚIE 

AUTOUTILITARĂ ÎN SCOPUL ÎMBUNĂTĂȚIRII SERVICIILOR LOCALE 

PENTRU POPULAȚIE ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general estimativ și cererea de 

finanțare aferente obiectivului de investiţie “MODERNIZARE DRUMURI DE 

INTERES LOCAL ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 
 

Inainte de a se supune la vot ordinea de zi, domnul primar propune propune suplimentarea ordinei de 

zi cu  Proiectul de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada 
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noiembrie 2021 –ianuarie 2022, având în vedere că mandatul domnului Dima expiră iar doamna 

secretar a omis punerea acestui proiect pe ordinea de zi. 
 

Se voteaza și se aproba în unanimitate suplimentarea ordinii de zi. 

 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  

 

    -  Cine este „pentru” ? 

  -  Cine este „contra” ? 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 
 

            1. Se trece la primul punct înscris pe ordinea de zi, şi ia cuvântul domnul primar, Radu 

Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a IV-a a bugetului 

local al comunei Rebricea, pe anul 2021. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct:  

Domnul primar informează că în legătura cu rectificarea există o problemă pe care o 

ridică domnilor consilieri pentru că dumnealui nu știe de unde să ia suma necesară pentru 

achiziția unui vas de dedurizare.  

La gospodărirea apei a apărut o avarie de jumătate de an, o fisură la acest vas, sesizată 

de domnul Zaharia Petruț, care acum se află în concediu fără plată pentru 90 de zile. 

S-a încercat remedierea fisurei cu poxipol și alte substanțe dar există iminența de a se 

fisura de tot și atunci va produce pagube mult mai mari decat valoarea acestui vas. 

Domnul primar spune că a solicitat o ofertă de la un furnizor și prețul vasului ajunge la 

39.000 ron, preț cu TVA, sumă pe care nu  știe de unde să o ia fără consultarea domnilor 

consilieri, nu știe la ce să renunțăm. 

După cum se știe s-au mai redus sumele de la proiectul Anghel Saligny, de la proiectul 

cu gazele naturale, de la strategia de dezvoltare locală și trebuie căutată o soluție și achiziționat 

acest vas de dedurizare. 

Domnul primar propune să se gândească cu toții la ce activități nu se vor putea realiza 

până la sfârșitul anului sau care pot fi amânate și să se ia suma de acolo. 

Totodată domnul primar spune că a auzit că au fost discuții în legătură cu participarea 

la mai multe proiecte Anghel Saligny, discuții ce au avut loc în întâlnirile pe comisiile de 

specialitate și explică că totul pornește de la bani, de la lipsa de finanțare. 

El explică că s-a întâlnit personal cu domnul Bogos, cu firma lui, cu consultanți, 

proiectanți și cu participarea colegului Laurențiu Luchian, unde s-a stabilit că ofertele au fost 

făcute cu prețuri foarte mari. 

Cu suma prevăzută de noi pentru proiect nu putem decât să așteptăm la o Hotărâre de 

Guvern de alocare de fonduri, la o rectificare la nivel județean, care să ne aloce fonduri pentru 

aceste proiecte. 

Acum domnul primar revine și solicită sprijin pentru găsirea unei sume pentru achiziția 

vasului, în valoare de 39.000 ron, pentru a nu rămâne fără apă pentru 4 sate pe perioada de 

iarnă. 

Domnul consilier Dima întreabă dacă s-ar încerca lipirea fisurei cu o substanță mai 

bună, mai tare, nu cu poxipol. 

Domnul primar spune că el nu este de specialitate dar oamenii care lucrează acolo așa 

spun, că nu se poate. 

Domnul Nicu Doru spune că s-au prins bani pentru parcuri. Unde sunt parcurile sau 

suma? 
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Domnul primar îl lămurește că parcurile au fost realizate și sunt la Bolați, Tatomirești, 

Crăciunești și Sasova. 

Domnul Anton întreabă dacă s-a adoptat vreo hotărâre privind racordarea unor 

cetățeni la sistemul de apă și canalizare pentru că se racordeaza multe persoane sau măcar 

dacă există vreo taxă pentru săparea șanțurilor. 

Domnul primar spune că este o sumă prevăzută pentru racordare, parcă 80 lei și că nu 

există o taxă pentru șanțuri. 

Doamna Burghelea Ana, contabil, spune că ea știe că este vorba doar de suma de 15 lei 

pentru racordare. 

Domnul Anton spune că dacă s-ar stabili aceste taxe, asta ar însemna soluții pentru a 

aduna bani pentru urgențe de genul acesta. 

Domnul primar indică faptul că stă în puterea consiliului local și compartimentului 

gospodăresc să adopte aceste taxe. 

Domnul Anton spune că acum trebuie să rezolvăm problema și să achiziționăm vasul 

însă acea+sta este o problemă pe termen lung ce trebuie rezolvată. 

Domnul primar propune să se ia suma de la iluminat, cei 40.000, și să fie trecuți la 

cheltuieli de capital. 

  

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea rectificării a 

IV-a a bugetului local al  comunei Rebricea, pe anul 2021. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „împotrivă” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi a celor prezenți. 

 

            2. Se trece la proiectul cu nr. 2, înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuție al 

bugetului local, pentru trimestrul III, anul financiar 2021. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat.  

 

Discuții la acest punct: nu sunt 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea contului de 

execuție al bugetului local, pentru trimestrul III, anul financiar 2021. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ?  
 

   -  Cine este „împotrivă” ?  
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi a celor prezenți. 

 

            3. Se trece la proiectul cu nr. 3, înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, Radu 

Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind implementarea proiectului 

“ACHIZIȚIE AUTOUTILITARĂ ÎN SCOPUL ÎMBUNĂTĂȚIRII SERVICIILOR LOCALE 

PENTRU POPULAȚIE ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 
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Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat.  

 

Discuții la acest punct: 

Domnul Dima întreabă cu ce va fi dotată mașina? Ce echipamente va avea. 

 

Domnul primar spune că dacă domnii consilieri ar fi fost atenți ar fi auzit ce s-a citit în 

referatul de aprobare. 

Domnul Nicu Doru spune că e clar că este nevoie de o altă mașină în locul loganului, asta 

e problema și motivul achiziției. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind implementarea 

proiectului “ACHIZIȚIE AUTOUTILITARĂ ÎN SCOPUL ÎMBUNĂTĂȚIRII SERVICIILOR 

LOCALE PENTRU POPULAȚIE ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 8 voturi 
 

   -  Cine este „împotrivă” ? 4 voturi 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu un număr de 8 voturi pentru. 

 

            4. Se trece la proiectul cu nr. 4, înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, Radu 

Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea devizului general estimativ și 

cererea de finanțare aferente obiectivului de investiţie “MODERNIZARE DRUMURI DE 

INTERES LOCAL ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat.  

 

Discuții la acest punct: nu sunt 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea devizului 

general estimativ și cererea de finanțare aferente obiectivului de investiţie “MODERNIZARE 

DRUMURI DE INTERES LOCAL ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „împotrivă” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi a celor prezenți. 

 

            5. Se trece la proiectul cu nr. 5, suplimentat pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind Proiectul de hotărâre privind 

alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada noiembrie 2021 –ianuarie 2022. 

 

Discuții la acest punct: nu sunt 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind Proiectul de hotărâre 

privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada noiembrie 2021 –ianuarie 2022 

 

➢ Se supune la vot: 

                       -  Cine este „pentru” ? 
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   -  Cine este „împotrivă” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi a celor prezenți. 

 

 

6. Interpelări și răspunsuri. 

 

 

 Domnul primar spune că există o solicitare de ajutor de urgență a doamnei Spuză 

Lăcrămioara, ca urmare a incendiului. S-a verificat însă și ei nu au calitatea de proprietari al 

imobilului și este un pic dificil să acordăm ajutor. Casa este a domnului Mistreanu Gheorghe, 

tatăl doamnei Spuză. 

Inițial s-a crezut că locuința care a ars este a domnului Costel, fratele doamnei Spuză și s-ar fi 

creat discuții daca ajutorul de urgență era luat de doamna Spuză dar casa era al fratelui ei. 

Domnul primar propune să se revină cu o cerere din partea proprietarului imobilului. 

 

 Se supune la vot Aprobarea procesului verbal al ședinței extraordinare a Consiliului local al 

comunei Rebricea din data de 24.09.2021 și a procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului 

local al comunei Rebricea din data de 29.09.2021. 

 

 

În încheiere domnul primar completează cu faptul că vrea să clarifice că  nu se ține nimeni de 

scaunul de primar, că dacă nu există cale de atac, nu va ataca hotărârea instanței. A rugat pe 

doamna secretar să facă ceea ce legea impune aduci când se va comunica hotărârea instanței. În 

această perioadă liderul PNL, domnul Anton, a contactat conducerea și a întrebat dacă nu 

explodează totul în comună. Domnul primar menționează că își va face treaba până la ultima zi, 

apoi viceprimarul va prelua prerogativele. Dumnealui are în vedere participarea la o ultimă 

ședință în care își va lua la revedere, își vor strânge mâinele și își va încheia cu demnitate 

activitatea pe care o duce de 21 de ani. 

 

Se încheie ședința ordinară a consiliului local din data de 29.10.2021. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier Costel Dima                 Jrs. Adina Maftei 


